

智利五大区域

交通距离信息

起点	终点	距离 (km)	预计时间 (小时)
圣地亚哥	卡拉马	1575	2小时10分
卡拉马	蓬塔阿雷纳斯	3800	5小时40分
复活节岛	蓬塔阿雷纳斯	120	1小时30分
瓦尔帕莱索	蓬塔阿雷纳斯	177	2小时30分
空加瓜	蓬塔阿雷纳斯	789	1小时20分
普孔	蓬塔阿雷纳斯	1016	1小时45分
瓦拉斯港	蓬塔阿雷纳斯	3090	9小时
圣佩德罗德阿塔卡马	蓬塔阿雷纳斯	113	2小时
纳塔莱斯港	蓬塔阿雷纳斯	254	3小时
百内国家公园	蓬塔阿雷纳斯	391	6小时
南极区	蓬塔阿雷纳斯	990	2小时30分

节日

月份	节日	地点
一月	新年	智利全国
一月	艺术节	瓦尔帕莱索
一月	智利牛仔音乐节	奥勒姆埃
一月	羊剪绒节	巴塔哥尼亚
一月	圣地亚哥戏剧节	圣地亚哥
二月	拉帕努伊节	复活节岛
二月	奇洛埃传统节	奇洛埃
二月	维尼亞德爾馬国际音乐节	维尼亞德爾馬
二月	葡萄丰收节	埃尔基谷
三月	葡萄丰收节	圣塔克鲁兹
三月	葡萄丰收节	库里科
三月	葡萄丰收节	塔尔卡
四月	葡萄丰收节	圣地亚哥
四月	兰卡瓜艺术节	兰卡瓜
六月	马切普新年	特木科
六月	圣彼得宗教庆典	阿塔卡马
七月	圣女拉地拉那节	拉地拉那
九月	国庆日	智利全国
十二月	安达科罗圣女节	安达科罗

天气状况

地区	1月	2月	3月	4月	5月	6月	7月	8月	9月	10月	11月	12月
阿塔卡马沙漠	晴	晴	晴	晴	云	晴	晴	晴	晴	晴	晴	晴
中部地区	晴	晴	晴	雨	雨	雨	雨	雨	雨	晴	晴	晴
湖泊和火山区	晴	晴	云	雨	雨	雨	雨	雨	雨	晴	晴	晴
巴塔哥尼亚	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	晴
复活节岛	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	雨	晴

备注：阿塔卡马沙漠夜间气温大幅下降至2-4°C/35-39°F。

温度

度量衡	10-14	15-20	21-25	+26
°C	10-14	15-20	21-25	+26
°F	50-59	60-68	69-77	+78

天气图标

获得旅游质量认证

获得可持续旅游认证

TurismoChile 智利旅游局

Astronomy 天文

The north of Chile has become one of the best places in the world to observe the skies. People from all over the world travel across the north of our country to see the stars and the sun from up close. The excellent atmospheric conditions, altitude, sky stability and great quantity of clear nights convert Chile in an astronomic paradise.

智利北部成为了世界上仰望天空的最佳地点之一。全球各地的游客纷纷来到智利北部，近距离观赏星星和日出。干燥的大气、海拔高度、天气稳定性和大量晴朗的夜晚，使智利成为一个天文观测的天堂。

Culture & Heritage 文化遗产

Museums, heritage buildings, old churches, squares & parks, handicraft markets, natural monuments and picturesque restaurants of traditional cuisine all mix up with the agitated daily life of the cities, allowing the discovery of its people. Chile today holds 5 places declared a World Heritage Site by the UNESCO.

博物馆、历史建筑、老教堂、广场、公园、手工艺品市场、自然遗迹，以及供应传统美食且环境优雅的餐馆，所有这些都与繁华都市的日常生活相融合，给人以机会了解它的民族。目前智利有五处遗址被联合国教科文组织认定为世界遗产地。

Sports & Adventure 运动与冒险

One of the characteristics that make Chile stand out on a map is its shape: a long narrow strip of land located between the Andes Mountain Range and the Pacific Ocean. The great variety of climates and landscapes transform it into an unbeatable destination for outdoor adventure and sports. Among the activities, there are trekking trails, rivers for fly fishing, mountain circuits, horseback riding routes, and much more.

从地图上看，智利一大引人注目的特征是它的形状：一条位于安第斯山脉和太平洋之间的狭长地带。智利拥有各种各样的气候和地貌景观，这使它成了一个无与伦比的户外冒险和运动目的地。这里有徒步旅行路线、河上飞蝇钓鱼、山区旅行路线和骑马路线等可供参与。

Leisure & Lifestyle 休闲与生活方式

Santiago is a place to go and during the last few years it has positioned itself among the top rankings of quality of life within the region. It was also chosen as one of the best destinations to visit due to its variety of leisure activities and first class hotel accommodations. All along the coast, cities like Iquique, La Serena, Valparaíso, Viña del Mar, Valdivia and Puerto Montt are the doorways to explore an impressive variety of landscapes and local lifestyles.

圣地亚哥值得一游。在过去几年里，它被列为本地区生活质量最高的城市之一。由于圣地亚哥拥有丰富多样的休闲活动和一流的酒店住宿设施，它还被选为最佳游览目的地之一。所有沿海城市，如伊基克、拉塞雷纳、瓦尔帕莱索、维尼亞德爾馬、巴尔迪维亚和蒙特港，皆是探索各种如画美景和当地生活方式的门户。

Nature 自然

Chile owes its unique character to the variety of climates and morphology of its territory. From the driest desert in the world, passing through the Altiplano, the lakes & volcanoes, Austral channels, glaciers that break into the ocean and the immensity of its Antarctic territory, Chile is a country of contrasts; 20% of its national territory are wild protected areas and 21.5% of the land is covered by forest.

智利拥有多变的气候和独特的领土形态。从世界上最干燥的沙漠开始，穿越高原地带、湖泊和火山区、南部通道、断裂入海的冰川和广阔的南极地区。智利的气候和地貌反差明显；智利国土的20%为野生植物保护区，21.5%为森林所覆盖。

Food & Wine 美食与葡萄酒

Chile is one of the main wine exporters of the world and a renowned premium wine producer, holding an outstanding place among the specialized media. The 11 available touristic routes show the history, the elaboration process of each grape type and wine tastings that show a balance with the local gastronomy. Each region in Chile has its own culinary identity that is influenced by customs of ancient native cultures.

智利是世界主要葡萄酒出口国之一，也是著名的优质葡萄酒生产国，在各专业媒体中广受赞誉。这里的11条葡萄酒旅游路线，向游客展示了葡萄酒的历史、每种葡萄的加工过程，游客还可品尝与当地美食相得益彰的葡萄美酒。受土著居民的文化习俗的影响，智利各区域的美食各有特色。

地图 Map

Chile
www.chile.travel

